
Oświadczenie złożone przez senatorów  

Marię Koc i Kazimierza Jaworskiego 

na 71. posiedzeniu Senatu 

w dniu 5 marca 2015 r. 

Oświadczenie skierowane do pełniącej obowiązki generalnej dyrektor dróg krajowych i autostrad Ewy 

Tomali-Boruckiej 

Szanowna Pani Dyrektor! 

Przez miejscowość Starawieś w powiecie węgrowskim biegnie droga krajowa nr 62, jedna z najbardziej 

ruchliwych arterii komunikacyjnych we wschodniej części województwa mazowieckiego. Duży ruch na dro-

dze, ostre zakręty na odcinku przebiegającym przez Starąwieś, brak dobrze oznaczonych przejść dla pie-

szych, brak poboczy powodują, że droga ta stwarza duże niebezpieczeństwo dla ruchu pieszego. 

Usytuowanie przy DK 62 w centrum Starejwsi dwóch sklepów, kościoła, szkoły i przedszkola powoduje, 

że ruch pieszy jest tu bardzo duży. Dla bezpieczeństwa mieszkańców wsi konieczna jest budowa poboczy, 

przejść i kładki dla pieszych. Od dawna mieszkający tu ludzie podnoszą ten problem, niestety bezskutecznie. 

Z wieloma interwencjami w tej sprawie trafiają również do mojego biura senatorskiego w Węgrowie.  

Dlatego zwracamy się do Pani Dyrektor z prośbą o zainteresowanie się powyższą sprawą. Jednocześnie 

prosimy o udzielenie odpowiedzi na pytanie: czy, a jeśli tak, to kiedy, GDDKiA planuje budowę poboczy i 

przejść dla pieszych przy DK 62 w miejscowości Starawieś? Czy z uwagi na bezpieczeństwo mieszkańców 

możliwa jest realizacja tej inwestycji w bieżącym roku, 2015? 

Z poważaniem 

Maria Koc 

Kazimierz Jaworski 

 




